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RE: Duurzame Polder. Terugkoppeling gesprek EZK30-9

en inderdaad fijn als e dit scenario ook meeneemt in de mogelijke scenario’s mbt onze rolneming na besluitvorming gemeenten!
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Met vriendelijke groet,
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Programmamanager Milieu & Energie

I @brabant.nl |5.1.2.e

Provincie Noord-Brabant Postbus 90151 |5200 MC ‘s-Hertogenbosch Bezoekadres: Brabantlaan 1,5216 TV ’s-Hertogenbosch

Werkdagen: maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag

@brabant.nl>
Verzonden: vrijdag 2 oktober 2020 11:03

@brabant.nl>
@brabant.nl>

Onderwerp: Duurzame Polder. Terugkoppeling gesprek EZK 30-9

I
(EZK) en ondergetekende aanwezig. Het gesprek vond plaats via Teams.

heeft de aanleiding voor het gesprek toegelicht (‘zorgen’ van de wethouders van Oss en ’s-Hertogenbosch).
Samen hebben ze geconcludeerd dat het geen optie is om niets te doen en dat we allemaal een rol hebben bij de Duurzame polder.

I heeft uitgelegd dat GS zich zullen beraden over de rol na besluitvorming in de raden. Hij heeft aangegeven dat de gemeenten aan zet zijn om draagvlak te krijgen en dat dit langzaam en organisch moet groeien.5.1.2.e

I aanschuift bij het al geplande bestuurlijke overleg op 12 november.5.1.2.e

voor het beleidsoverleg van 12 oktober maak.

Groeten en een fijn weekend!
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Provincie zal zeker een rol spelen als het gaat om integrale gebiedsontwikkeling. De provincie ziet zichzelf meer als mediator en geeft aan dat de twee gemeenten gezamenlijk het plan zouden moeten maken. Provincie zal niet op het podium gaan 
staan, maar de provincie zal ook geen afstand nemen tot het project.

Na afloop van de vergadering heeft Eric de Bie met mij gebeld om het overleg na te bespreken. Hij vertelde mij dat de provincie een rol bij de planvorming zal moeten vervullen (daar ontkomen wij niet aan). Hij zei te verwachten dat de ‘technische’ 
bevoegdheid bij de provincie komt te liggen en dat de werkzaamheden vooral door de gemeenten zullen worden gedaan.
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Hoi 5l2e

Eric en 512e

stelt voor om met de drie overheidslagen samen te gaan overleggen over de samenwerking. Afgesproken is dat 5.1.2.

hebben kennis gemaakt en 5.1.2.

| Programmamanager Milieu & Energie | 5.1.2.

Dank voor de info 5.1.2.

(directeur Warmte en Ondergrond van EZK). Daarbij waren ook 5.1.2.

Van: 5.1.2.

Afgelopen woensdag heeft het gesprek plaatsgevonden tussen Eric de Bie en 512e
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Deze “optie” zal ik verwerken in de notitie die ik samen met 5.1.2.
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